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– Két ciklus után dr. Demeter
Lászlót Babák Mihály követte a
polgármesteri poszton. Jelen-
tett-e változást ez a történés a
lap életében?

– Alapvetõen nem. Azért nem,
mert a lap és az élén álló sze-
mély mindig konfliktushelyzet-
ben volt, és talán van is. Ennek
az az oka, hogy a mûködéshez
szükséges pénz nagy részét – az
én fõszerkesztõségem alatt a fe-
lét – az önkormányzat biztosí-
totta. Ezért voltak, vannak elvá-
rások a képviselõ-testület és a
polgármester részérõl. A másik
oldalon pedig ott voltak az ol-
vasók, akik nem szerették volna
8 oldalon keresztül azt olvasni,
hogy mit csinál a testület és a
polgármester. Én személy sze-
rint igyekeztem megtalálni a
középutat. Természetesnek tar-
tottam, hogy az önkormányzati
hírek fontosak, hiszen itt lehe-
tett tájékoztatni az embereket a
testület munkájáról is. Különö-
sen igaz volt ez akkor, amikor
még nem közvetítette a televí-
zió az üléseket.

Ugyanakkor azt is el kell kel-
lett fogadtatni a testülettel, hogy
a kritikai hangnak is meg kell
jelenni a lapban, hiszen nem
mindenki volt elégedett minden
döntéssel. Hangsúlyozom, hogy
cenzúra nem volt. Kívánságok,
igények igen, de soha senki, sem
egyik sem másik polgármester
nem nézte meg megjelenés elõtt
a cikkeket.

Mindkettõjükkel jó volt a
munkakapcsolat, meg lehetett
beszélni az esetlegesen felmerü-
lõ problémákat.

– Olykor feltûntek bizonyos
szépirodalmi ihletésû írások
alatt rejtélyes aláírások, szig-
nók. Mint például az Idõutazó,
vagy Fábriczy Anna. Te írtad
ezeket? Kacérkodtál a gondolat-
tal, hogy író légy?

– Valóban törekedtem az iro-
dalmi „vonal” megjelenítésére
is. Magam is szeretem a verse-
ket, könyveket. Idõnként én is
írtam, írok ilyesmit, de az, hogy
író legyek nem fordult meg a
fejemben. A napi újságírás ke-
retei és feladatai nem szépiro-
dalmi jellegûek, de idõrõl-idõre
összegyûlnek olyan élmények és
gondolatok, melyeket én így tu-
dok kifejezni. Ezt azonban nem

lehet hetente, vagy naponta, én
legalábbis nem tudnám. Illetve
még nem próbáltam.

Az említett írások az asztalfi-
óknak készültek, majd néhány
szûrõ után egy-egy megjelent.
Talán nem voltak olyan rosszak,
ha még emlékszel rájuk.

– Szeretném ha elmondanád,
mi volt az, amit legjobban sze-
rettél ebben a munkában és mi
volt az, amit legkevésbé. Van-e
olyan emléked, ami azonnal
eszedbe ötlik ha a szerkesztõség
vezetõjeként élt éveidre gon-
dolsz?

– Alapvetõen ember és közös-
ségszeretõ vagyok, meg egy ki-
csit exhibicionista. Jó volt meg-
ismerni embereket, gondolato-
kat cserélni. Olyan személyisé-
gekkel találkoztam, akikre kí-
váncsi voltam (meg olyanokkal
is, akikre nem) feltehettem olyan
kérdéseket is, amit mások csak
a tévé elõtt, a fotelben ülve te-
hetnek meg, utána lehetett járni
közérdekû dolgoknak, és egy
újságíróra talán nem csapják rá
az ajtót olyan könnyen, mint
mondjuk egy civilre.

Szerettem a szilveszteri kari-
katúrákat is. Hetekig gondol-
kodtunk, ki és hogyan szerepel-
jen rajta, igaz az is hozzátarto-
zott, hogy érzékenyen érintett
valakiket, aminek hangot is ad-
tak, de nem ez volt a jellemzõ.

Nincsenek rossz emlékeim.
Biztosan volt, ami akkor és ott
fájt, vagy bántott, de nem ez volt
a jellemzõ. Jó hangulatú, vidám
kollektíva, vidáman dolgozott
együtt azért, hogy hétrõl-hétre
megjelenjen a lap.

– Aztán mégiscsak lemondtál
az újság élén elfoglalt posztod-
ról, sõt a városban is csak rit-
kán bukkantál fel. A magánéleti
okokon kívül volt-e ennek más
indoka is?

– Nem. Úgy alakult a magán-
életem, hogy messze elkerültem
a várostól. Ez együtt járt azzal,
hogy lemondtam a szerkesztés-
rõl és a szarvasi újságírásról.

– Hogyan olvasod azóta a
Szarvas és Vidékét?

– Érdeklõdõ, ugyanakkor kri-
tikus szemmel is. Hétrõl-hétre
az interneten olvastam, de a
nyomtatott forma az igazi. Fur-
csa volt, hogy összement egy
kicsit, de így is szeretem.

Kertbarátok figyelmébe
Értesítjük a Tessedik Sámuel Kertbarát Kör tagjait, hogy éves

záró összejövetelünket 2006. június 25-én vasárnap 12 órától kez-
dõdõen tartjuk a Vas – és Fémipari Rt. Étkezdéjében. Az ebédre
való jelentkezés határideje: 2006. június 20.

Vezetõség

A rendszerváltás óta tartó
jobbközép városvezetés leváltá-
sára, fordulatra készülnek a szar-
vasi szocialisták az önkormány-
zati választásokat követõen, de-
rült ki múlt héten csütörtökön
tartott sajtótájékoztatójukon.

Földesi Zoltán elõbb a parla-
menti választások után megala-
kult második Gyurcsány-kor-
mány takarékossági intézkedé-
seirõl számolt be, majd Kozák
Imréné szólt részletesen a Szar-
vason eddig megvalósult beru-
házásokról, az éppen folyamat-
ban lévõkrõl és a jövõben terve-
zettekrõl. Az összefoglalók után
fogalmazta meg Földesi Zoltán
azon törekvésüket, hogy a kö-
vetkezõ önkormányzati ciklus-
ban szocialista polgármester ve-
zesse Szarvast. Mint mondta, az
eddigi fejlesztések és beruházá-
sok elismerésre méltóak, de ér-
tékelésük szerint a város az ed-
digi dinamikus fejlõdést is felül-
múlva tudna fejlõdni MSZP-s

Fordulatra készülnek
gazdaságfejlesztési programmal
és MSZP-s városvezetéssel. Új-
ságírói kérdésre – miszerint az,
hogy Kozák Imréné készíti az
MSZP gazdasági programját, azt
jelenti-e, hogy õ lesz a polgár-
mester jelölt – Földesi Zoltán
kitérõ választ adott. Leszögezte
ugyan, hogy az MSZP önálló
polgármester jelöltet és képvise-
lõ-jelölteket állít majd, a konk-
rétumokat azonban a párt helyi
szervezetének júliusi végsõ dön-
tése utánra ígérte. Lapunk kérdé-
sére, hogy az SZDSZ-en kívül
folytatnak-e más szervezetekkel
tárgyalásokat a választásokon
való együttmûködésre, Földesi
Zoltán úgy válaszolt, hogy a for-
dulat érdekében minden lehetsé-
ges partnerrel felveszik a kapcso-
latot, s igyekeznek megállapodás-
ra jutni annak érdekében, hogy az
eddig is tudatos fejlesztési politi-
kája a városnak a jövõben még
jobb körülmények között foly-
tatódhasson.                       T.L.

Pótoltás
Az ebek veszettség elleni kötelezõ védõoltása befejezõdött, akik

elmulasztották kutyájukat beoltatni, a következõ helyszíneken és idõ-
pontokban még megtehetik:

Szociális otthon (Rákóczi u.) június 24. 6-8 óráig Dr. Csanádi
Hunyadi u. (Víztorony elõtt) június 24. 8-10 óráig Dr. Csanádi
Az oltásra minden 3 hónaposnál idõsebb ebet fel kell vezetni!
Az oltás díja ebenként, mely összeg az ÁFA-t tartalmazza =1.600,-

Ft, amit az önkormányzat megbízottjainak a helyszínen ki kell
fizetni. Az állat tartási helyén végzett oltás díja bruttó 2.000,- Ft/eb.

A kötelezõen elõírt féregtelenítés díja az állat nagyságától függ,
100,- Ft/10 testsúly kg-ként. Aki a kutyáját nem oltatja be, szabály-
sértési eljárás indul a tulajdonos ellen. Az ebek oltási könyvét
kérjük elhozni.

Hagyományos kínai orvoslás
SZOLGÁLTATÁSAIM, TANÍTOK:

• Kínai egészségmasszázs, akupresszúra
• Svédmasszázs, frissítés
• Hölgyeknek speciális fogyasztó program
• Dohányzásról való leszokás megkönnyítése

• Kínai hagyományos természetgyógyászat
• Akupunktúra (tûszúrás), akupresszúra, moxibuszcio,

köpölyözés
• Belgyógyászati, nõgyógyászati, gyermek- és bénulá-

sos betegségek természetes gyógyítását
• Fejfájás, csigolyasérülés, nyak- és derék, kar- és láb-

fájás gyógyítását
Magyar-Kínai hagyományos orvoslás és gyógyszerészeti

tudományos egyesület
Tegyen egy próbát dr. Wang rendelõjében!

VIZSGÁLTASSA MEG MAGÁT, ÉS
KEZELTESSE IDEJÉBEN PROBLÉMÁIT!

Betegség megelõzés egészségesek számára!
YIN-YANG STÚDIÓ
Dr. Wang Yu Cai

Magyar-Kínai Hagyományos Kínai
Orvoslás és Gyógyszerészeti

Tudományos Egyesület elnökhelyettese
Békéscsaba, Szent István tér 9. fsz. 10. Tel.: 30/450-6070
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